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CONSELL DE BARRI DE TRINITAT NOVA - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 
ACORDS 

Data: 17 de juny del 2025 Hora: 18:00  

Lloc: Casal de Barri Trinitat Nova “Som la pera” 

Persones assistents 

Composició de la taula: 

David Martínez. Conseller Tècnic.  

Antonio Cabrera. Conseller de Barri.  

Gabriel Duarte. Gerent del Districte. 

Maite Berges . Tècnica DSPIT.  

Assistents al Consell: 

Marta Gonzalez. Coordinadora DSPIT. 

Consellers de Districte:  

Anna Martin. PSC 

Francisco Gonzalez. Bcn en comú. 

Montserrat Cuspinera. ERC.  

Lorena Checa. Junts. 

Nieves Ros  PPC.  

Entitats: AVV TN, Taula Oberta, TUE, Uns 40  veïns i veïnes de públic.  

Ordre del dia 

Presentació reforma entorn de l’Ateneu Popular.  

Pla de Barris, línies estratègiques.  

Presentació projecte urbanització carrer Palamos, S’agaro.  

Actualització temes barri (Triangle d’Aiguablava/ Museïtzació Casa de l’Aigua).  

Balanç mig mandat.  

Torn obert de paraula.  

Comença el Consell de Barri amb la lectura per part d’un representant de l’avv TN d’un text, 
expressant el seu rebuig al ordre del día del CdB per considerar que no es recullen les prioritats 

del veïnat (la pèrdua del batxillerat etc...) i que no s’ha respectat el que es va  pactat a la 
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comissió de seguiment. Acte seguit marxen 8 persones de la junta de l’avv entre elles el 
vicepresident del CdB.  

El conseller de barri respon que es va pactar agrupar els temes per garantir un ordre del dia 

mes breu, però que tots  estan recollits.  

1. Línies estratègiques de Pla de barris  

Berezi Elorrieta cap de projecte de PdB presenta les línies de l’actual edició.   

Descriu els àmbits transversals i els col·lectius prioritzats, tots recollits en un document que es 

publicarà. Alguns exemples son la continuïtat de l’espai Tres Ulla, els programes educatius de 

caixa d’eines, el menja llibres, o el Projecte de llengües d’acollida... 

Pel que fa a l’àmbit d’espai públic i accessibilitat, esta previst la construcció d’un joc singular a 
la plaça del metro, la remodelació dels Jardins de l’Amistat, la millora de l’accés al  CAP  i el  
creuament de la ronda i algunes  millores de l’espai públic amb elements de esport (calistenia 
etc..també hi ha una línia d’adaptació al canvi climàtic (ombres a l’espai públic).  

Pel que fa al projecte de Finques d’Alta Complexitat  es continua desenvolupant.  

Altres projectes relacionats amb l’acollida de persones nouvingudes o la salut mental dels 
joves també tenen cabuda.  

Per últim es comenta que el seguiment de les diferents línies i inversions  es farà a traves de 

les comissions de seguiment. S’annexa document resum de les línies de PDB 

En que consisteix el projecte de Finques FAC  

 

Es un acompanyament a les finques que 

compleixen determinats  requisits (elevat  

percentatge de persones vulnerables, 

aportacions d’altres fons) i enfocat en 

l’arranjament dels immobles.  

Per que heu prioritzat els jardins de 

l’amistat? 

Es un espai del que rebem moltes demandes 

de millora i queixes  per la convivència 

d’usos esportius i d’altres. La remodelació 
preveu dignificar i repensar l’espai central de 
joc.  

Demanem mes arbrat en lloc d’ombres 
artificials.  

L’arbrat es el mes desitjable però ho 

condicionen molts fets com ara l’existència 
d’infrastructures a sota, o el trigar anys a 
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 creixer. Es pensa en estructures d’ombra de 
lloguer per petites superfícies de moment no 

es pot donar resposta a grans superfícies per 

les dificultats tècniques d’instal·lació, però 
estan identificades. Aquet estiu s’instal·larà 
una ombra provisional a la plaça del metro 

de juliol al setembre com a prova pilo. En el 

futur es valoraran altres opcions de manera 

participada amb el veïnat.  

Com es concreta la línia de joves i gent gran, 

fareu algun equipament?  

PdB no fa equipaments, si que pot impulsar 

contractes o projectes com per exemple la 

figura del dinamitzador juvenil 

(prioritàriament dedicat a la franja 

d’adolescents)  o l’Espai Tres Ulls. També el 
projecte de solitud no volguda que es 

reconvertirà en intergeneracional. Les 

intervencions a l’espai públic també es fan 
de la ma dels joves (jardins de l’amistat)  

Es farà peatonal  algun  carrer? Nomes s’intervindrà als  jardins de l’amistat. 

Que passa amb l’estació transformadora, es 
un risc.. 

S’està estudiant el soterrament, es complex i 
costós, de moment s’ha encarregat 
l’avantprojecte.   

2. Presentació del projecte “Remodelació de l’Entorn de l’Ateneu Popular, l’Escola de 
Circ i l’Institut Escola Antaviana”.  

Els tècnics de l’empresa adjudicatària presenten el projecte que inclou millora del vial, i 
dels accessos tant a l’Ateneu com als altres equipaments propers, incorporació d’una 
ombra fixa, millora del verd i del paviment.  

Quin es l’abast?   Es una intervenció de l’espai públic, no 

nomes l’Ateneu. Inclou clavegueram, 
paviment etc..).  

Com pot ser que en altres espais del barri  

(Aiguablava) on s’està demanat amb 
El Pla Ombres no nomes es de Pla de Barris  

sinó de ciutat. Estem d’acord en prioritzar 

Aiguablava però per aquet estiu no es 
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insistència  no es pugui posar ombra i si que 

es prioritzi aquest entorn.  

assumible. S’han prioritzat espais de joc 
infantil arreu de la ciutat.   

Es farà  actuació en la rampa, podran accedir  

vehicles?  

Nomes per carrega i descarrega,  pel públic 

de l’Ateneu amb mobilitat reduïda, i també 

pels serveis de manteniment i bombers.  

3- Reforma pastilla  Palamós, S’Agaro, La llosa, Es presenta el projecte del IMU (Institut 

Municipal d’Urbanisme)  que inclou  un nou bloc de pisos, una àrea de jocs infantils i una zona 
de vegetació que esta dins d’un projecte europeu de millora del verd urbà (Regreeneration). La 
actual disposició del carrer la llosa canviarà ja que el mur desapareixerà.  Le obres es faran en 

diferents moments per que la construcció del bloc implica moviments de terres. El disseny de 

l’àrea de jocs es farà de manera participada.  

Com a veí del bloc de Palamós no he estat 

informat. Vull conèixer mes el projecte i 

participar de la comissió de seguiment per 

conèixer els detalls (alçada de l’edifici, 
reserves d’estacionament etc...).  

Es va fer un procés participatiu al 2016-18. 

Els requeriments actuals han canviat, el pati 

de l’escola va al lloc on anava l’escola 
bressol.  

Que s’ha fet del projecte de plaça en 

aquesta ubicació? També portem molts anys 

reclamant la torre.  

El que si es participa es l’àrea de joc infantil. 
El tema memòria històrica ho entoma  Pla de 

Barris.  

Que passa amb l’arbrat? Es podran rescatar 
alguns  exemplars?  

Parcs i jardins dirà quins es poden conservar 

i quins no,  d’entrada sembla difícil garantir-

ho per la pendent del terreny.  

Fareu alguna intervenció per corregir la 

pendent de S’agaró, Sa Tuna, Palamos?  

No es pot corregir la orografia.  

Es demana documentació i plànols  del 

projecte i s’expressa el desacord per no 
haver estat consensuat.   

Es recull  

L’estètica de la pastilla serà similar a les 
altres places? (de l’Aire o de l’Aigua...).  

Quin es el motiu per no mantenir la pineda? 

Volem participar en les decisions sobre 

l’arbrat.   

La estètica serà similar a aquestes places 

noves, pel tipus de tal·lus.  

La gestió de la pineda te a veure amb la 

pendent del terreny que dificulta mantenir 
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els arbres amb l’execució de l’obra. Es recull 
l’interès pel tema arbrat.  

Quina es la previsió d’execució? La previsió es començar amb el mur de 

contenció a principis del 2026.  

Es constata un dèficit de places de pàrquing i 

de locals comercials. Molts aparcament no 

han estat adjudicats encara.  

 

 

 

La  ubicació de la ZUC es definitiva (tamariu/ 

palamos)?   

S’ha pensat en l’afectació que tindra sobre el 
bloc H la construcció del nou edifici?  

Pel que fa als pàrquings hi ha encara alguns  

pendents de comercialitzar. L’àrea verda te 
un 86% d’ocupació, fet que permet encara 
absorbir mes vehicles. En quant als locals 

comercials, es cert que molts no han sortit 

endavant. En les darreres promocions s’han 
aprofitat els baixos per ubicar algun 

equipament  (EBM) i properament s’ubicarà 
el CEDIAP (centre d’atenció primerenca).  

Zona ZUC  esta en procés d’avaluació.  

Es recull 

Demanda de participar en el projecte. El projecte no es modificable, si que es pot  

fer seguiment d’obres incorporant petites 
propostes.  

Que ha passat amb els  metres quadrats de 

pati de l’escola.  

El que estava qualificat de vial passa a ser 

zona verda. 

 

4) Actualització temes del barri. Triangle Aiguablava, Casa de l’Aigua, Obres línia 4 de 

metro.....  

*Triangle d’Aiguablava. S’ha fet una nova proposta consensuada entre  planejament i  Districte 

ates el rebuig a l’anterior. Hi ha un grup motor que ho treballarà i ha de validar aquesta nova 
proposta.  

*Casa de l’Aigua. S’està adequant el dipòsit de la Casa de L’Aigua per acollir una exposició 

permanent del MUHBA sobre el cicle de l’aigua i es treballa paral·lelament per fer compatibles 
altres usos reivindicats per entitats del barri.  

Quan rebrem la proposta de MPGM? S’enviarà a tothom a la vegada.  
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Per que s’ha decidit fer aquet projecte a la 
Casa de l’Aigua.  

A l’anterior CdB ja es va explicar, la voluntat 
del MUHBA de impulsar un espai museístic  

l’arribada de l’aigua a Barcelona. 

 

 5) Balanc de mandat.  

Els comenta l’informe de Balanç de Mandat que inclou  actuacions en les següents matèries:  

Accés a l’habitatge  180 milions d’euros invertits (noves promocions)  

Nou model de governança nocturna (alcalde de nit)  

Abordatge de la multiriencidencia .  

Increment taxa turística per poder finançar altres projectes de la ciutat.  

Regulació dels lloguers de temporada etc. ( Document sencer annexat al Decidim)  

Torn Obert Paraula. 

Respecte a la presentació, que es vol fer al 

Benjamí?  

Que es el pla Endreça 

 

 

Batxillerat a la TN, malestar per la pèrdua.  

 

Que passa amb la  demanda de connexió 

dels metros.  

 

Obres de Pedrosa,al tram d’a baix,  queden 

cables  per soterrar. 

S’han de revisar els usos  

Pla endreça es un pla de l’ajuntament x 
neteja i seguretat, es va incrementar 

pressupost així com també la dotació de 

manteniment , inclou enllumenat, paviment 

etc... 

L’argument de consorci es la manca de 
demanda de Batxillerat.  

Aquet tema s’havia encallat i no hi havia 
projecte. Actualment forma part de PDI (Pla 

director d’infraestructures) (Generalitat i 
Ajuntament)    

Traspassem a Pla de Barris el tema del 

soterrament. 
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Es demana conservar unes escales de valor a 

patrimonial.   

A la plaça de la Terra hi ha reserva 

d’estacionament pels treballadors, greuge 

amb el veïnat.  

 

Com es que sent un barri vulnerable no es 

contracta directament a veïns que estiguin a 

l’atur.    

 

El IBI que paguem no es ajustat al nivell de 

renda del barri, continuem detectant  

mancances de neteja i manteniment.  

Es mira la ubicació.  

 

Ho traslladem a l’empresa constructora.   

 

No es pot contractar directament. Si que hi 

ha mesures per promoure la inserció laboral 

del veïnat.  2700 atencions registrades per 

part de Barcelona Activa el darrer any.  

L’Impost de bens immobles no va en relació 
amb el nivell de renda sinó amb els metres 

quadrats disponibles. 

Em sorprèn tant malestar entre el veïnat, fa 

poc que he arribat al barri.  

El context del Consell de Barri  es presta a 

que apareguin queixes i demandes.  

Podeu explicar com queda el Mercat de 

Montserrat i que es farà amb l’antic?   

 

La inauguració esta prevista pel novembre. 

Falta re urbanitzar l’antic.  Una part es pensa 
per  equipament, també es projecta una 

pèrgola. Per últim una part s’enderrocarà.  

Complex esportiu Aiguablava com esta?  

 

Abans de parlar de poliesportiu s’ha de 
tancar el tema del MPGM, això es previ a 

qualsevol altre compromís. S’està a l’espera 
que el grup motor ho validi.  

 

S’informa des de  la taula que comencen les obres de la línia 4 de metro per canviar les vies , 
millorar d’aquesta manera la vibració i agilitzar el transbordament. Tindran lloc  entre el 25 de 

juny i el 7 de setembre. TMB ha fet campanya incloent díptics, i informant de les llançadores  

alternatives. La zona del triangle d’Aiguablava es farà servir com acopi d’obres.  

 

Es dona per acabat el consell de barri a les 21h. 
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